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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2023/24:101 Regeringens agerande kring fjärrvärmepriser

På kort tid har vi sett mycket stora höjningar av priserna på fjärrvärme. Priser 
har ökat med 25–30 procent, vilket enligt fjärrvärmebolagen förklaras med 
ökade biobränslepriser, delvis på grund av Rysslands krigföring i Ukraina.

För den som får sin taxa höjd är det ett hårt slag. Det finns få alternativ på en 
marknad som åtminstone på kort sikt är monopolartad. Fjärrvärmebolagen 
hänvisar till prisdialogen och andra verktyg, i stället för ytterligare reglering.

Som svar på oron har energiminister Ebba Busch uttryckt följande: ”Vi 
kommer inte att dra oss för att vidta ytterligare åtgärder om vi ser att 
prissättningen landat fel.”

Min fråga till energi- och näringsminister Ebba Busch blir därför följande:

 

Vilka åtgärder ser ministern och regeringen framför sig i det fall man anser att 
prissättningen landat fel?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-10
Besvaras senast
2023-10-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


